
Zápis ze zasedání školské rady 16. října 2008. 
 

Přítomní: Petra Hroudná, Ivana Kozmanová, Roman Krmela, Mgr. Leona Petrášová, Markéta Šterclová, 

Ladislava Tomanová,  Mgr. Petr Hrádek a ředitel ZŠ Mgr. Zdeněk Kachnáč. 

Pan ředitel radu seznámil s výroční  zprávou za školní rok 2007/08. Rada tuto zprávu jednomyslně 

schválila. Dále seznámil přítomné s organizací školního roku 2008/09, novinkami týkajícími se úprav ve školním 

řádu. I tyto změny byly radou schváleny. 

 Rada doporučila doplnit  vybavení školní jídelny konvektomatem za dosluhující pečící trouby a smažící 
pánev. 


